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Møtereferat 

 
 

 
Møtedato: 
Sted: 

15.08.2013 
På Travbanen 

Referent: Merete Johansen 

Tilstede: Inger Louise, Solveig, Anita, Kalle, Merete –– frafall: Else og Morten 

Distribusjon: Bodø Travlag, NNTF 

Ref.nr 06/13 

 
Agenda 

 
Sak 1 Godkjenning av referat      

Sak 2 Økonomi 

Sak 3    Investeringer 

Sak 3    Terminliste 2014 

Sak 4     Nye Bodø Travbane AS 

 
 
Aksjonsliste 
 

Saksnr Aksjon Ansvarlig Frist 

25/13 Referat godkjent og publisert 
 

Merete Fortl 

26/13 Økonomi 
Anstrengt men under kontroll. Må ha enda mer fokus på utleie lokaler og 
sponsorinntekter. Skilt med info om utleie og kontakt bestilles. Kjell 
Carlsen rommet i hesteringen ferdigstilles for utleie. 
 
VEDTAK: 
Det vedtas at driftskostnader tilhørende vedlikehold oval overføres fra 
Travlaget til AS’et. Inger Louise ser på driftsavtalen og kommer med 
forslag til evt nødvendige justeringer. Sendes ut på mail til styret 
 
 

 
Inger L 
 
 
 
 
Inger L 

 
Asap 
 
 
 
 
Asap 

27/13 Investeringer 
Travlaget er sterkt bekymret for det lave antall meldte til løp i Bodø. Vi 
mener hovedårsaken er manglende påseling som gjør at folk kvier seg for 
å komme med hest.  
 
Vedtak: 
Travlaget oppfordrer AS’et til å realisere flere sikre påselingsmuligheter 
så raskt som mulig for å fjerne denne utfordringen. Helst til neste V5 løp 
 
 

 
 
 
 
 
 
AS’et 

 
 
 
 
 
 
Innen 15.9 

28/13 Vi føler at terminlisten må planlegges nøye. Det må unngås for tette løp 
med Harstad og løp kan skrives ut mer «snevert» for å motivere til reising 
til begge baner. Alle trenger ikke løpstilbud hver gang. 
 
Etter 3 år med 4 V5 løp er det nå på høy tid at strategiplanen følges og at 
antall løp økes som lovet. Målet var å komme opp i 10 løp på en 10 års 
periode og ingen vekst etter 3 år er ikke iht forventningene.  
 
4 V5 løp er for lite til at folk tør virkelig satse – vi er ikke helt i mål i 
forhold til å øke hestepopulasjonen bla pga for lite løpstilbud. Stallplasser 
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har også vært utfordrende men med ny stall med plass til 20+ hester på 
banen vil dette løse seg. 
 
Vedtak: 
Bodø anmoder om en økning av antall løp i Bodø for 2013 og har forslag 
til følgende løpsdager: 
 
Uke 24: SØNDAG 9 JUNI – Sesongåpning m barnas dag 
Uke 27: LØRDAG 5.Juli – V5 
Uke 30: Midt i uka: Lunch trav for eksempel fredag 26.7? 
Uke 31: LØRDAG 2.August – V5 – Bodø Stayeren? 
Uke 33: LØRDAG/SØNDAGS LØP V5 
Uke 35: LØRDAG 30 AUGUST – VÅR STORDAG m Kjell Carlsen og Bodø Grand Prix og nytt rekordforsøk? 

 

 
 
 
 
Merete 
sender til 
Totonor 
 
 
 
 

 
 
 
 
Asap 

29/13 Nye Bodø Travbane AS 
Som eiere støtter vi AS’et i ønske om en sterkere knytning mot Totonor 
og DNT. Det er sterkt ønskelig med en langsiktig forankring av utviklingen 
av Bodø som totoanlegg.  
 
Vedtak: 
AS’et oppfordres til å styrke forankringen mot DNT og Totonor 

 
 
 
 
 
 
AS’et 

 
 
 
 
 
 
Asap 

 

 
Dersom det er uklarheter eller kommentarer til referatet, vennligst ta kontakt med referent innen 3 dager. Dersom 
tilbakemelding ikke er gitt innen angitt tidspunkt, er referat med innhold å betrakte som akseptert. 
 

 


